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ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do raportu o stanie miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w raporcie o stanie miasta Gliwice (Tabela nr 46) mamy wskazane, iż w Gliwicach  

następuje systematyczny wzrost zarejestrowanych samochodów osobowych, z 100 605  

w roku 2017 do 137 921 w roku 2021. Wskazana sytuacja jest szczególnie dotkliwa  

w osiedlach, gdzie występuje wysoka i jednocześnie gęsta zabudowa wielorodzinna.   

W związku z powyższym, prosimy o informacje czy, a jeśli tak to jakie podjęte zostały 

działania, których celem jest zachęcenie mieszkańców do korzystania z transportu 

publicznego? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

 


